
Protokół z XLIX sesji Rady Miejskiej w Chmielniku,  

która odbyła się 29 grudnia 2022 r. (czwartek) w Chmielnickim Centrum Kultury,  

ul. Starobuska 10 w godzinach od 15:00 do 16:40. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chmielniku Anita Jabłońska, 

która przewodniczyła obradom.  

Przewodnicząca rady powitała burmistrza Pawła Wójcika, zastępcę burmistrza Małgorzatę 

Przeździk, skarbnika gminy Chmielnik Annę Pleban, sekretarza gminy Andrzeja 

Łopacińskiego, radnych, kierowników i dyrektorów jednostek gminnych i ponadgminnych, 

sołtysów, pracowników urzędu oraz mieszkańców gminy.  

W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 15 radnych (ustawowy skład Rady 

wynosi 15 radnych). 

Lista obecności radnych na XLIX sesji dnia 29 grudnia 2022 r. stanowi załącznik do protokołu. 

 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

W głosowaniu za przyjęciem proponowanego porządku obrad wzięło udział 15  radnych. Za 

przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowało 15 radnych. Porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie. 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, Agnieszka 

Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, Danuta Orkisz, Łukasz 

Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia  

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym ze zmianami, obrady rady gminy są transmitowane  

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane 

w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Gminy. Kopie przechowywane są 

w Urzędzie Miasta i Gminy w Chmielniku. Klauzula informacyjna wywieszona jest na 

drzwiach wejściowych, na stronie internetowej Urzędu oraz w Biuletynie Informacji 

Publicznej. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XLVII i XLVIII sesji. 

Przyjęcie protokołu z XLVII sesji. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem protokołu z XLVII sesji Rady 

Miejskiej w Chmielniku (21.11.2022 r.) głosowało 15 radnych. Protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, Agnieszka 



Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, Danuta Orkisz, Łukasz 

Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem protokołu z XLVIII sesji Rady 

Miejskiej w Chmielniku (5.12.2022 r.) głosowało 15 radnych. Protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, Agnieszka 

Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, Danuta Orkisz, Łukasz 

Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

4. Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

Głos zabrały dzieci ze Szkoły Podstawowej w Chmielniku, które podziękowały dyrekcji 

szkoły, radnym, o. Grzegorzowi Irzykowi - proboszczowi parafii Piotrkowice oraz 

mieszkańcom za wsparcie finansowe i pomoc w zorganizowaniu zbiórek na chorą koleżankę – 

uczennicę chmielnickiej podstawówki. 

Następnie burmistrz oraz przewodnicząca rady wręczyli stypendia studentkom: Kindze 

Borto oraz Zuzannie Tworogowskiej (nieobecna). 

Burmistrz uzupełniając sprawozdanie, powiedział, że kilka godzin wcześniej uczestniczył w 

uroczystości, podczas której kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy w Zreczu 

Dużym odebrała nominacje Wojewody Świętokrzyskiego dla swojej placówki w kategorii 

Czyste Serce 2022. Pogratulował Justynie Doroz – kierownikowi oraz pracownikom placówki 

nominacji. 

Do sprawozdania miał pytania radny Hieronim Górski, dopytał o spotkanie z Zakładem 

Usług Komunalnych w sprawie odpadów komunalnych oraz spotkanie mieszkańców 

Przededworza z właścicielem bocznicy kolejowej.  

Zastępca burmistrza Małgorzata Przeździk odpowiedziała, że spotkanie z Zakładem Usług 

Komunalnych dotyczyło negocjacji i uzgodnień przed udzieleniem zamówienia publicznego na 

odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych. Dodała, że w przyszłym roku nie będzie 

podwyżek opłat.  

Burmistrz powiedział, że takie spotkania obiecał mieszkańcom Przededworza aby 

pośredniczyć pomiędzy zainteresowanymi osobami. Podczas spotkania mieszkańcy wyrazili 

swoje obawy i uwagi związane z inwestycją, którą planuje właściciel bocznicy. Obecni na 

spotkaniu przedstawiciele inwestora odpowiadali na pytania mieszkańców oraz zanotowali 

uwagi. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi 

Opieki Zdrowotnej w Chmielniku na zawarcie umowy najmu lokalu.  

Projekt omówił Tomasz Biernacki – Naczelnik Wydziału Administracji. 



Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLIX/487/2022  w sprawie wyrażenia zgody Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki 

Zdrowotnej w Chmielniku na zawarcie umowy najmu lokalu głosowało 15 radnych. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, Agnieszka 

Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, 

Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały nr XL/428/2022 Rady 

Miejskiej  w Chmielniku z dnia 28 marca 2022 roku w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałaniu Narkomanii w Chmielniku na lata 2022-2025. 

Projekt omówiła Monika Dulińska  – Przewodnicząca Komisji ds. Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych.  

Radna Edyta Ciopńska zapytała, które świetlice i kluby otrzymują pomoc w wysokości 

24 700,00 zł, które instytucje i stowarzyszenia otrzymają pomoc i na jakich zasadach oraz co 

należy rozumieć pod pojęciem wsparcie ekonomii społecznej.  

Monika Dulińska odpowiedziała, że wsparcie dotyczy świetlicy opiekuńczo-

wychowawczej, która znajduje się na plebani, w przypadku stowarzyszeń i instytucji mowa jest 

o Centrum Integracji Społecznej a punkt wsparcie ekonomii społecznej jest dedykowany 

podmiotom ekonomii społecznej, które mogą się ubiegać o te środki a obecnie korzysta z nich 

Centrum Integracji Społecznej.  

Więcej pytań nie było. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony projekt pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr XLIX/488/2022 w sprawie 

wprowadzenia zmian do uchwały nr XL/428/2022 Rady Miejskiej  w Chmielniku z dnia 28 

marca 2022 roku w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii w Chmielniku na lata 2022-2025 

głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta większością głosów i stanowi załącznik do 

protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Teresa Chwalińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, Agnieszka Lenartowicz, Jarosław 

Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz 

Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Edyta Ciopińska 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej  

w Chmielniku na 2023 rok. 

Projekt omówiła Anita Jabłońska -  Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chmielniku. 



Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLIX/489/2022 w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej w 

Chmielniku na 2023 rok  głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, Agnieszka 

Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, 

Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie użytków ekologicznych znajdujących się na terenie Gminy 

Chmielnik. 

Projekt omówiła Małgorzata Musiał – Naczelnik Wydziału Budownictwa i Ochrony 

Środowiska. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej przypomniała, że wszystkie projekty uchwał zostały 

omówione oraz pozytywnie zaopiniowane na poszczególnych komisjach.  

Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLIX/490/2022 w sprawie użytków ekologicznych znajdujących się na terenie Gminy 

Chmielnik głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 

protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, Agnieszka 

Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, 

Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 

Skarbem Państwa – Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w 

Kielcach – a Gminą Chmielnik. 

Projekt omówiła Małgorzata Przeździk – Zastępca Burmistrza.  

Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLIX/491/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Skarbem 

Państwa – Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Kielcach – a Gminą 

Chmielnik (Śladków Mały) głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 



Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, Agnieszka 

Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, 

Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 

Skarbem Państwa – Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Kielcach 

– a Gminą Chmielnik.  

Projekt omówiła Małgorzata Przeździk – Zastępca Burmistrza.  

Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLIX/492/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Skarbem 

Państwa – Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Kielcach – a Gminą 

Chmielnik. (Przededworze) głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, Agnieszka 

Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, 

Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik 

na lata 2022 – 2040. 

Projekt omówiła Anna Pleban – Skarbnik Gminy.  

Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLIX/493/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na 

lata 2022 – 2040 głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, Agnieszka 

Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, 

Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu na 2022 rok. 

Projekt omówiła Anna Pleban – Skarbnik Gminy.  

Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLIX/494/2022 w sprawie zmian budżetu na 2022 rok głosowało 15 radnych. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 



 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, Agnieszka 

Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, 

Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na 

lata 2023-2040.  

Projekt omówiła Anna Pleban – Skarbnik Gminy.  

Radna Danuta Orkisz zapytała które drogi będą finansowane z Polskiego Ładu.  

Zastępca burmistrza odpowiedziała, że podpisana już umowa obejmuje przebudowę ulicy 

Starobuskiej oraz budowę dojścia z funkcją dojazdu w miejscowości Ługi, budowę drogi 

wewnętrznej w Celinach Nowych, chodnik przy drodze gminnej w Suchowoli, ulicę Kwiatową 

w Chmielniku oraz przebudowę przepustu w Lubani.  

Radna powiedziała, że nadal nie ma Zrecz. 

Zastępca burmistrza odpowiedziała, że na drogę w miejscowości Zrecze został złożony 

wniosek o dofinansowanie do Wojewody Świętokrzyskiego i obecnie gmina czeka na 

ogłoszenie konkursu.  

Do  projektu nie zgłoszono więcej uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem 

uchwały nr XLIX/495/2022 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik 

na lata 2023-2040 głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta większością głosów i 

stanowi załącznik do protokołu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, Agnieszka 

Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, Łukasz Śliwa, Grzegorz 

Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Danuta Orkisz 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Chmielnik na 2023 rok. 

Projekt uchwały wraz z autopoprawkami omówiła Anna Pleban – Skarbnik Gminy.  

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej, 

Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej w Chmielniku Agnieszka Lenartowicz odczytała projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Chmielnik na 2023 rok.  

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej projektu uchwały w 

sprawie uchwalenia budżetu,  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chmielniku odczytała opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Kielcach: 



- uchwałę nr 122/2022 II Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z 

dnia 24 listopada 2022 r. w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej Miasta i Gminy 

Chmielnik na 2023 rok.  

c) przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego,  

Przewodnicząca Komisji Budżetu Finansów i Rozwoju Gospodarczego Agnieszka Lenartowicz 

przedstawiła pozytywną opinię w budżetu na 2023 rok.  

d) dyskusja nad ewentualnie wniesionymi poprawkami i ich głosowania,  

Do projektu uchwały nie wniesiono poprawek.  

e) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

 

Radny Grzegorz Wesołowski zapytał zastępcę burmistrza czy 80 000,00 zł wystarczy na 

rewitalizację ulicy Leśnej oraz czy wykonanie chodnika zostało zaplanowane do Nadleśnictwa 

czy do Dezyderowa.  

Małgorzata Przeździk odpowiedziała, że zaplanowana w budżecie kwota dotyczy jedynie 

projektu chodnika do Nadleśnictwa, który jest w trakcie realizacji i zostanie wykonany do 

końca maja 2023 r. Dodała, że jest to pierwszy etap prac projektowych, jeżeli zostanie 

zrealizowany gmina przejdzie do kolejnego etapu.  

Więcej pytań nie było. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony projekt pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr XLIX/496/2022 w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Chmielnik na 2023 rok głosowało 13 radnych. Uchwała 

została podjęta większością głosów i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, Agnieszka 

Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Monika Nowak, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, 

Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Danuta Orkisz, Piotr Mołas 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego. 

Projekt omówiła Anna Pleban – Skarbnik Gminy.  

Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLIX/497/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego głosowało 

15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, Agnieszka 

Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, Danuta Orkisz, Łukasz 

Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 



16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Kije 

Projekt omówiła Anna Pleban – Skarbnik Gminy.  

Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLIX/498/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Kije głosowało 15 

radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, Agnieszka 

Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, Danuta Orkisz, Łukasz 

Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Kielce. 

 

Projekt omówiła Anna Pleban – Skarbnik Gminy.  

Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLIX/499/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Kielce głosowało 15 

radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, Agnieszka 

Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, Danuta Orkisz, Łukasz 

Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kwoty dotacji przypadającej na jedną osobę będącą 

uczestnikiem lub pracownikiem Centrum Integracji Społecznej w Chmielniku w 2023 r. 

Do projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLIX/500/2022 w sprawie ustalenia kwoty dotacji przypadającej na jedną osobę będącą 

uczestnikiem lub pracownikiem Centrum Integracji Społecznej w Chmielniku w 2023 r. 

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, Agnieszka 

Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, Danuta Orkisz, Łukasz 

Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

19. Sprawy różne i wolne wnioski. 



Przed rozpoczęciem punktu spraw różnych Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła krótką 

przerwę w obradach, aby umożliwić zgłoszenie chęci zabrania głosu przez uczestników sesji.  

W sprawach różnych głos zabrała radna Iwona Zwolska-Styrcz, która odczytała protokół 

Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli w Samodzielnym Publicznym Zakładzie 

Opieki Zdrowotnej w Chmielniku. Podziękowała także Kołom Gospodyń Wiejskich z terenu 

gminy, które zaangażowały się w przygotowanie potraw na stół wigilijny dla osób 

potrzebujących. 

Wiceprzewodnicząca Agnieszka Lenartowicz, na ręce naczelnika Wydziału Rolnictwa i 

Gospodarki Nieruchomościami oraz naczelnika Wydziału Administracji podziękowała 

wszystkim pracownikom, którzy pomagali rolnikom wypełniać wnioski o oszacowanie strat 

suszowych. 

Burmistrz podziękował radnym za przyjęcie uchwały budżetowej. Powiedział,  o tym jak 

trudne było przygotowanie budżetu na 2023 rok oraz realizacja budżetu w 2022 roku. 

Przedstawił wyniki ostatniego rankingu czasopisma Wspólnota, oceniającego opiekę 

instytucjonalną nad dziećmi do lat 3, w którym gmina Chmielnik bardzo mocno awansowała z 

miejsca 290 na 50 miejsce w Polsce. Poinformował wszystkich, że dożynki gminne w 

nadchodzącym roku odbędą się w Grabowcu.  

Radny Hieronim Górski dopytał przewodniczącej rady, o zmiany, w sposobie zabierania 

głosu na sesji w sprawach różnych. Przewodnicząca wyjaśniła, że wcześniejsze zgłoszenie 

chęci zabrania głosu ma na celu wprowadzenie porządku w punkcie sprawy różne i wolne 

wnioski.  

21. Zakończenie obrad. 

Z powodu wyczerpania porządku XLIX sesji Rady Miejskiej, Przewodnicząca Rady 

dokonała zamknięcia obrad  sesji z dnia 29 grudnia 2022 roku. 

 

Sporządziła: 

Katarzyna Więckowska 


